
ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

 

       ПРОТОКОЛ  № 4 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

 

від 15 травня  2020 року                                                              м. Житомир 

 

Малий зал засідань        09 год. 15 хв. 

 

Всього членів комісії – 11. 

 

           У   роботі   комісії   взяли   участь  7  членів постійної комісії: Голік Т.І., 

Кліменко В.М.,  Нижник В.Т., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,   Парфентієва 

Т.М., Дєньга В.А. 

 

 На початку засідання для участі в роботі комісії зареєструвались 6 

депутатів: Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т., Журавель Г.М.,   

Парфентієва Т.М., Дєньга В.А. 

 

 У зв’язку з відсутністю на засіданні голови та заступника голови комісії 

головує на засіданні секретар комісії Голік Т.І. 

 

У роботі комісії взяли  участь: 

1. Оханський Юрій Миколайович – голова райдержадміністрації 

2. Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради 

3. Мельник Катерина Вікторівна – заступник голови 

райдержадміністрації 

4. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

5. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації 

6. Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту районної державної 

адміністрації 

7. Собко Тарас Дмитрович – Генеральний директор комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» районної ради 

8. Полозун Людмила Вікторівна – заступник Генерального директора 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради 

9. Козел Василь Васильович – депутат районної ради 

10. Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного 

відділу виконавчого апарату районної ради 

11. Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності  відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та 

комунальної власності виконавчого апарату Житомирської районної ради 

 

 

http://ztrada.gov.ua/images/%D0%B2%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D1%87%D0%B8%D0%B9_%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B0%D1%82/polozhenya_pro_viddil_yur_put.pdf
http://ztrada.gov.ua/images/%D0%B2%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D1%87%D0%B8%D0%B9_%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B0%D1%82/polozhenya_pro_viddil_yur_put.pdf
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СЛУХАЛИ: Голік Т.І., секретаря постійної комісії, яка повідомила, що у роботі 

комісії беруть участь 6 депутатів із 11, а тому кворум для засідання є і комісія є 

правомочною. Проінформувала, що рішення комісії приймаються більшістю 

голосів від загального складу комісії.  

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.,    

Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

  

СЛУХАЛИ: Про обрання тимчасового секретаря засідання комісії. 

ВИРІШИЛИ:  Обрати тимчасовим секретарем засідання комісії депутата 

Нижника В.Т. 

Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.,    

Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Голік Т.І., секретар постійної комісії, яка нагадала депутатам 

районної ради, що у разі виникнення конфлікту інтересів при  розгляді питань 

порядку денного, депутати мають дотримуватися вимог Законів України «Про 

запобігання корупції» і «Про місцеве самоврядування в Україні» та 

оголошувати про виниклий конфлікт інтересів. 

 

СЛУХАЛИ: Голік Т.І., секретаря  постійної комісії, яка ознайомила із проєктом 

порядку денного засідання. Внесла пропозицію голосувати спочатку за 

запропонований проєкт порядку денного як за основу, а потім – за доповнення 

до нього та в цілому за увесь порядок денний. Запитала чи будуть інші 

пропозиції щодо порядку денного, доповнення, заперечення. 

 Пропозицій, зауважень, заперечень та доповнень до порядку денного не 

надходило. 

 Головуючим поставлено на голосування пропозицію про затвердження 

порядку денного засідання за основу. 

 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити наступний порядок денний засідання комісії за 

основу: 
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1. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на 2020 рік. 

        Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

 

2. Про внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 

2020 рік. 

                  Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації 

  

3. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

                  Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації 

 

4. Про внесення змін до Положення про порядок управління об’єктами  

спільної власності територіальних  громад сіл, селищ району. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

5. Про затвердження Положення про Уповноважену особу (осіб), 

відповідальну за організацію та проведення процедури закупівлі/спрощених 

закупівель у Житомирській районній раді. 

          Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

                             

6. Різне 

 

Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.,    

Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

    Доповнень, зауважень, заперечень до порядку денного не надходило. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний комісії в цілому. 

Інформує:  Голік Т.І.– секретар  постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний комісії в цілому: 
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1. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на 2020 рік. 

        Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

 

 

2. Про внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 

2020 рік. 

                    Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації 

  

3. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

                   Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник 

управління фінансів райдержадміністрації 

 

 

4. Про внесення змін до Положення про порядок управління об’єктами  

спільної власності територіальних  громад сіл, селищ району. 

                  Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

 

5. Про затвердження Положення про Уповноважену особу (осіб), 

відповідальну за організацію та проведення процедури закупівлі/спрощених 

закупівель у Житомирській районній раді. 

          Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

                             

6. Різне 

 

Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.,    

Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Голік Т.І., секретаря постійної комісії, про регламент роботи 

засідання. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання: з питання внесення 

змін до бюджету та програм – до 7 хвилин, з інших питань порядку денного - до 

5 хвилин, для виступів та пропозицій - до 3 хвилин. Роботу комісії завершити 

до 10.00. Інші перерви проводити за пропозиціями головуючого та депутатів. 
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Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.,    

Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.).  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

  

1. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» районної ради    

Зазначив, що проєкт рішення розроблено у зв’язку із виділенням 

субвенції Глибочицькою сільською радю об’єднаної територіальної громади на 

забезпечення медикаментами жителя громади, а також у зв’язку з виділенням із 

районного бюджету коштів на придбання медичного обладнання. 

ВИРІШИЛИ: Погодити та внести проєкт цього рішення на розгляд 33 сесії 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 6 (Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.,    

Парфентієва Т.М., Дєньга В.А.).  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

 На засідання прибув депутат районної ради - член постійної комісії 

Медведюк О.В.  

 У роботі комісії беруть участь 7 депутатів. 

 

2. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до районного бюджету Житомирського 

району на 2020 рік. 

             Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  управління 

фінансів райдержадміністрації                   

Повідомила, що  внесення змін до бюджету відбувається шляхом 

перерозподілу коштів між розпорядниками районного бюджету,  включення 

субвенцій різних рівнів, а також зміни цільового призначення депутатських 

коштів,   виділених ними на попередніх сесіях. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, зазначив, що 

спілкувався з Озерянківським сільським головою Мовчаном Л.М. щодо коштів, 

які депутати районної ради Мусійчук Р.М. та Приставський М.М. хочуть 

спрямувати на встановлення систем відеоспостереження на території 

Озерянківської сільської ради у сумі 43 351 грн. За словами  Мовчана Л.М., у 

сільської ради є більш нагальні потреби, а саме необхідність освітлення вулиць, 

адже минулого року вже було спрямовано понад 160 тис. грн на встановлення 
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камер відеоспостереження, але через відсутність освітлення вулиць якість  

такого відеоспостереження є жахливою і не дає можливості ідентифікувати 

злочинців у випадках крадіжок. Запропонував підтримати внесення змін до 

бюджету без депутатських коштів Приставського М.М. та Мусійчука Р.М., а на 

сесії заслухати цих депутатів щодо спрямування коштів, та запропонувати їм 

зміни їх цільове призначення. 

Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зазначила, що Озерянківському 

сільському голові потрібно було думати наперед: спочатку провести освітлення 

вулиць, а тоді встановлювати відеоспостереження. 

Дєньга В.А., депутат районної ради, поцікавився ситуацією у 

Заможненській сільській раді: чому їм спрямовують 120 тис грн на виплату 

заробітної плати? 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації, 

відповіла,  що у Заможненській сільській раді  наявна заборгованість по виплаті 

заробітної плати. Повідомила про те, що бюджет сільської ради складає всього 

103 тис грн. Потреба на заробітну плану трьом працівникам на рік (сільський 

голова, секретар, бухгалтер) складає 363 тис. грн. Наголосила на тому, що 

бюджет сільської ради виконується, але не задовольняє потреби у виплаті 

заробітної плати. Звернула увагу, що потреба на заробітну плану включає лише 

обов’язкові виплати (посадовий оклад, ранг, вислуга років та допомога на 

оздоровлення при наданні щорічної відпустки) 

Журавель Г.М., депутат районної ради, запитав чому Заможненьска 

сільська рада не використовує кошти на проведення Wi Fi на території сільської 

ради. 

Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів райдержадміністрації, 

відповіла,  що кошти використані у меншій кількості. Аніж виділялася – 

внаслідок чого і склалась економія цих коштів. 

Медведюк О.В., депутат районної ради, запитав чому такі малі 

надходження до сільського бюджету, можливо кар’єри на їх території не 

сплачують податки? 

Козел В.В., депутат районної ради, зазначив, що на їх територію мав 

зайти  інвестор, який виготовлятиме вугілля, проте йому відмовили.  

Оханський Ю.М., голова райдержадміністрації, відповів, що 

неодноразово мав розмову з сільським головою, «проте таке враження ніби 

йому байдуже». Також сказав, що кар’єри, які є на території сільської ради, там 

не зареєстровані, і податки йдуть за місцем реєстрації. Сказав, що після 

завершення карантину особисто перевірить сплату податків суб’єктами, що 

здійснюють діяльність на території цієї сільської ради. 

Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував звернутися до 

Президента України для прийняття рішення на законодавчому рівні про сплату 

податків за місцем діяльності. 

ВИРІШИЛИ: Погодити та внести проєкт цього рішення з урахуванням 

доповнень, у з пропозицією заступника голови районної ради Стаха В.М. щодо 

перерозподілу коштів, запропонованих депутатами Мусійчуком Р.М. та 

Приставським М.М., на розгляд 33 сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 7 (Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.,    

Парфентієва Т.М., Дєньга В.А., Медведюк О.В.). 
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«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

       Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  управління 

фінансів райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити та внести проєкт цього рішення на розгляд 33 сесії 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 7 (Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.,    

Парфентієва Т.М., Дєньга В.А., Медведюк О.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Положення про порядок управління 

об’єктами  спільної власності територіальних  громад сіл, селищ району. 

            Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності 

ВИРІШИЛИ: Погодити та внести проєкт цього рішення на розгляд 33 сесії 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 7 (Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.,    

Парфентієва Т.М., Дєньга В.А., Медведюк О.В.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про Уповноважену особу (осіб), 

відповідальну за організацію та проведення процедури закупівлі/спрощених 

закупівель у Житомирській районній раді. 

     Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник         

організаційного відділу виконавчого апарату районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Медведюк О.В., депутат районної ради, який запитав хто може 

бути Уповноваженою особою та чи застосовується норма закону щодо 

Уповноважених осіб до сільських рад? 

          Мірошниченко Ю.О., начальник організаційного відділу, відповіла, що 

Замовник має право призначити декілька Уповноважених осіб, за умови що 

кожна з таких осіб буде відповідальною за організацію та проведення 

конкретних процедур закупівель/спрощених закупівель. Не можуть визначатися 

Уповноваженими особами посадові особи та представники учасників, члени 

їхніх сімей, а також народні депутати України, депутати Верховної Ради 

Автономної Республіки Крим та депутати міської, районної у місті, районної, 
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обласної ради. Уповноважена особа (особи) повинна мати вищу освіту (бажано 

економічну або юридичну), необхідний обсяг знань чинного законодавства у 

сфері публічних закупівель та практику його застосування і має пройти до 1 

січня 2022 року тестування на сайті Прозорро. Норми закону, що набрав 

чинність, обов’язкові для всіх бюджетних установ. 

ВИРІШИЛИ: Погодити та внести проєкт цього рішення на розгляд 33 сесії 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 7 (Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.,    

Парфентієва Т.М., Дєньга В.А., Медведюк О.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

       У «Різному» пропозицій до порядку денного не надходило. 

 

       Зауважень, заперечень та пропозицій щодо роботи комісії не надходило. 

 

       Головуючим засідання оголошено закритим. 

 

 

Головуючий на  комісії, 

секретар комісії                                                                         Т.ГОЛІК           

 

Тимчасовий секретар засідання                                                В.НИЖНИК 

 

 


